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Abstract (en)
The mechanism includes a damping device (8) which acts on the two mobile panels forming the door to restrict their movement. One end of the
damping device is fastened to an element which is solidly attached to one of the panels and the other end of the damping device is connected to a
compensator. The compensator is mounted to turn about a pivot which is fixed with respect to the kiosk, and is attached to the kiosk by a secondary
damping device. The damping devices and the compensator are mounted on a rigid plate (14) to form a unitary assembly which is mounted on top
of the kiosk, beneath an outer cover panel (4).

Abstract (fr)
Mécanisme de fermeture de porte battante à deux vantaux (2,3) pour cabine téléphonique (1) comprenant des moyens d'amortissement (8) des
mouvements desdits vantaux, une extrémité (8b) desdits moyens d'amortissement étant attelée à un élément (6) solidaire de l'un desdits vantaux et
l'autre extrémité (8a) étant attelée à un palonnier, ledit palonnier étant monté pivotant autour d'un pivot (10) fixe par rapport à ladite cabine et relié
à celle-ci par un moyen d'amortissement supplémentaire (12), caractérisé en ce que lesdits moyens d'amortissement (8,12), ledit palonnier (9) et
ledit pivot (10) sont montés sur une platine rigide (14) de façon à constituer un ensemble unitaire apte à être monté sur ladite cabine (1) de façon
interchangeable. <IMAGE>
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